
Zápisnica č. 1/2023 
zo zasadnutia Komisie životného prostredia a ekológie 

Deň rokovania komisie: 21.03.2023 
Rokovanie viedol: Mgr. Adam Rehák 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie rokovania 
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Posúdenie žiadosti o dotácie na činnosť organizácii v oblasti životného prostredia 

a ekológie na rok 2023 
4. Diskusia 
5. Ukončenie rokovania komisie 

Bod č.1 Otvorenie rokovania 

Predseda Komisie životného prostredia a ekológie Mgr. Adam Rehák privítal prítomných členov 
komisie. Konštatoval, že komisia je spôsobilá rokovať a je uznášania schopná, nakoľko bolo 
prítomných 7 zo 7 členov komisie. 

Bod č. 2 Schválenie programu zasadnutia 

Pán Mgr. Adam Rehák predložil prítomným Program zasadnutia Komisie životného prostredia 
a ekológie. 

Návrh na uznesenie č. 1/2023 

Komisia schvaľuje Program zasadnutia. 

Hlasovanie: Za:7 Proti: O Zdržal sa: O 

Na základe hlasovania uznesenie č. 1/2023 bolo prijaté. 
Za: Mgr. Rehák, p. Lukáč, p. Porubanová, p. Červenka, Mgr. Rehák, p. Slezáková, 
Mgr. Klačanská, p. Gavenda 

Bod č. 3 Posúdenie žiadosti o dotácie na činnosť organizácii v oblasti životného 
prostredia a ekológie na rok 2023 

Predsa komisie Mgr. Adam Rehák obvoznámil prítomných oboznámil, že sú predložené tri žiadosti 
o dotáciu na činnosť: 

1. Činnosť organizácie Sivý vlk, o.z. 
2. Poľovnícke združenie PZ Langáč-Markovica Dubnica nad Váhom 
3. Farma v údolí 
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Sivý vlk, o.z. žiada finančné prostriedky na projekty a činnosť v rámci vzdelávania detí v oblasti 
environmentalistiky. 
Poľovnícke združenie PZ Langáč-Markovica Dubnica nad Váhom podalo žiadosť o finančné 
prostriedky na údržbu a budovanie pachových ohradníkov proti zvieratám. Farma v údolí požiadala 
finančné prostriedky na zabezpečenie potravy, krmiva pre zvieratá a tiež veterinárnu starostlivosť. 
Jednotlivi členovia komisie sa podrobne oboznámili s plánovanou činnosťou občianskych združení 
a odporúčajú schváliť každému žiadatelovi dotáciu vo výške 800 eur. 

Návrh na uznesenie č. 3/2023 

Komisia odporúča schváliť dotáciu na činnosť organizácie o.z. Sivý vlk vo výške 800 eur. 

Hlasovanie: Za:6 Proti: O Zdržal sa: 1 

Na základe hlasovania uznesenie č. 3/2023 bolo prijaté. 

Za: p. Lukáč, p. Porubanová, p. Červenka, Mgr. Rehák, p. Slezáková, Mgr. Klačanská, 
p.Gavenda 
Zdržal sa : Mgr. Rehák 

Návrh na uznesenie č. 4/2023 

Komisia odporúča schváliť dotáciu na činnosť organizácie o.z. Poľovnícke združenie PZ Langáč
Markovica Dubnica nad Váhom vo výške 800 eur. 

Hlasovanie: Za:7 Proti: O Zdržal sa: O 

Na základe hlasovania uznesenie č. 4/2023 bolo prijaté. 

Za: Mgr. Rehák, p. Lukáč, p. Porubanová, p. Červenka, p. Slezáková, Mgr. Klačanská, 
p.Gavenda 

Návrh na uznesenie č. 5/2023 

Komisia odporúča schváliť dotáciu na činnosť organizácie o.z. Farma v údolí vo výške 800 eur. 

Hlasovanie: Za:7 Proti: O Zdržal sa: O 

Na základe hlasovania uznesenie č. 5/2023 bolo prijaté. 

Za: Mgr. Rehák, p. Lukáč, p. Porubanová, p. Červenka, p. Slezáková, Mgr. Klačanská, 
p.Gavenda 

Bod č. 4 Diskusia 

Mgr. Janka Beniaková oboznámila prítomných o pripravovanom Pláne údržby zelene Mesta 
Dubnica nad Váhom. P. Lukáč otvoril tému majiteľov psov a ich nevhodného správania. Zároveň 
pripomenul prítomným, že sa aktuálne pracuje na mape pre majiteľov psov a aké zlepšenia 
prinesie jej spracovanie. 
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Bod č. 5 Ukončenie rokovania komisie 

Na záver predseda Komisie životného prostredia a ekológie poďakoval všetkým zúčastneným 
členom komisie i hosťom a zasadnutie komisie životného prostredia a ekológie ukončil o 17:10 h. 

Predseda komisie: Mgr. Adam Rehák „. . 

Zapisovateľ: Ing. Juraj Prekop ..  . 
V Dubnici nad Váhom, 24.03.2023 
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